
Protokół nr XXIV/2021 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej dnia 23 lipca 2021r. w Urzędzie Gminy w Skrwilnie. 

 

Sesję Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Marlena Sztyburska. Przywitała 

wszystkie zgromadzone osoby. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji Rady Gminy 

uczestniczy 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały. Załączone 

do protokołu listy obecności przedstawiają obecność radnych oraz zaproszonych gości. 

Następnie Rada w głosowaniu imiennym, w obecności 15 radnych, jednogłośnie przyjęła 

protokół z poprzedniej sesji 

Do otrzymanego porządku obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała wprowadzenie zmiany. 

Zmiana polega na dopisaniu punktu 1A. Spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa Kujawsko-

Pomorskiego Panem Zbigniewem Sosnowskim. Rada Gminy w głosowaniu imiennym, w obecności 15 

radnych, jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

1A. Spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego Panem Zbigniewem 

Sosnowskim. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu na 2021r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Skrwilno na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

4. Sprawozdanie wójta z okresu między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1A.  

 Głos zabrał Wicemarszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego Pan Zbigniew Sosnowski, 

który na wstępie wspomniał o budowie drogi wojewódzkiej nr 563 biegnącej w miejscowości Okalewo. 

Został ogłoszony ponownie konkurs na realizację tej inwestycji i została ustalona data podpisania 

umowy z wykonawcą. Droga zostanie przebudowana od granicy województwa do miejscowości 

Stępowo. Pan Tyburski zadał pytanie, dlaczego nie zaczyna się remontu drogi od Rypina w stronę 

Stępowa. 

 Pan Manelski nawiązał do budowy ścieżki rowerowej oraz chodnika w miejscowości 

Urszulewo. Pan Różański w związku z rozmową o drogach dodał, że punktacja w konkursach 

drogowych wyklucza budowę drogi w małych miejscowościach.   

Ad. 2.  

 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXVI/169/21 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu na 2021r. została podjęta 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz 

uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 3. 

 Wójt Gminy Skrwilno przedstawił projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała uchwałę. 

Uchwała Nr XXIV/170/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Skrwilno na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata została podjęta 



jednogłośnie, w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz 

uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 4. 

 Wójt Gminy Skrwilno Dariusz Kolczyński przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami. 

Na początku zwrócił się do sołtysów, którzy uczestniczyli w sesji po długiej nieobecności związanej 

z obostrzeniami. W związku z uroczystym otwarciem świetlicy wiejskiej w Skrwilnie i powstałego  

Gminnego Domu Kultury Wójt Gminy Skrwilno zaprosił wszystkich obecnych w na to wydarzenie, 

które odbędzie się w dniu 27 sierpnia 2021r. Gmina ma podpisaną umowę na budowę drogi Rak-

Mościska. Trwa remont świetlicy w Szustku, który będzie realizowany w bardzo podobny sposób jak 

w świetlicy w Zambrzycy. W Czarnii Dużej również trwają pracę przy przebudowie świetlicy.  

 Gmina w ramach Programu Polski Ład złożyła trzy wnioski, w których znalazły się: remont 

stacji uzdatniania wody w Okalewie wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków w Skrwilnie, kolejny 

odcinek drogi w miejscowości Rak i droga w Czarnii Dużej. Kwota złożonych projektów to około 

16 milionów złotych. W najbliższym czasie zostaną ogłoszone przetargi na modernizację drogi i sieci 

wodno-kanalizacyjnej na ul. Targowej. W miejscowości Skrwilno na drodze powiatowej od kilku 

miesięcy są ograniczenia związane z niedrożnym przepustem i nieoczyszczonym rowem. W ostatnim 

czasie gminę odwiedziło mnóstwo osób z całej Polski, przyjeżdżając na wydarzenie sportowe pn. 

Mistrzostwa Polski i Puchar Polski Nordic Walking 2021. W związku z okrągłą rocznicą odkrycia 

Skarbu Skrwileńskiego powstał film zawierający najważniejsze informacje na jego temat. 

 Pan Błaszczak zadał pytanie dotyczące wymiany przepustu w miejscowości Wólka. Pan 

Kosobudzki zapytał o wybór wniosków złożonych w ramach Programu Polski Ład. Pan Tyburski 

zapytał o Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Ad. 5. 

Podczas obrad nie zostały złożone wnioski i zapytania. 

Ad. 6. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

XXIV Sesję Rady Gminy Skrwilno. 
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